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Stævnen den 23. august 2022 

 
Til stede: Michael, Yvonne, Jane, Marianne 
Afbud: Sia 
Referent: Michael 

 
1. Valg af mødeleder 

 Yvonne 
  

2. Valg af referent / udsendelse af dagsorden 
 Michael 
  

3. Beboerhenvendelser 
 Beboerhenvendelser blev drøftet. Der tages ikke referat af dette punkt, 

da der kan indgå personfølsomme oplysninger og vi ikke behandler 
beboerklager. 

  
4. Opfølgning fra sidst 

 Intet at følge op på 
  

5. Orientering fra Boliggården / formanden 
 Jeg er blevet kontaktet af Anje vedr. vores antenneanlæg. Anje sidder i 

et byggeudvalg, hvor der bl.a. arbejdes med antenneanlæg. De mener 
ikke at Yousee må eje et anlæg for altid. Det bliver der undersøgt 
nærmere på. 
Jeg er også blevet kontaktet af Camilla fra drift 2. De skal til at 
udarbejde en skabelon til vedligeholdelseskatalog, ordensregler og 
råderetskatalog. Camilla vil gerne benytte en afdeling som 
”forsøgskanin” og har valgt os, hvis vi er interesseret i det, og det har 
jeg takket ja til. 

  
6. Grundejerforeningen 

 Næste møde 5. september. 
  

7. Byggemøde 
 Der har været afholdt byggemøde fredag den 19/8. Fra bestyrelsen 

deltog Yvonne, Jane og Michael. 
Info herfra udsendes af Boliggården. 
Næste møde er onsdag den 14. september. 
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8. Driftsmøde 
 Der har ikke været afholdt driftsmøde. 

Michael har sendt mail til Ulrik vedr. vores affaldssortering. Der er en 
beboer der har henvendt sig for at høre hvornår der kommer containere 
til pap. 

  
9. Facebook 

 Afdelingsbestyrelsen går ikke ind i debatter på Facebook, men vi 
noterer os de sager der bliver drøftet. Det vi finder relevant, tages op 
under dette punkt. 

  
10. Fælleshuset 

 Der er blevet spurgt ind til en pris, hvis man ønsker at leje huset en 
ekstra dag, eks. torsdag til søndag. 
Hvis det er fordi man har et arrangement en fredag, kan man leje huset 
fra torsdag til lørdag. Har man behov for at leje huset en ekstra dag, 
tager vi den på det tidspunkt, det afhænger jo af hvad det ekstra døgn 
skal bruges til. 

  
11. Beretning siden sidst 

 Beretningen lavet særskilt fra dette referat. 
  

12. Forslag til beboermødet 
 Vi har sendt 3 forslag og har ikke yderligere. 
  

13. Diverse info 
 Der er gang i hækkeklipningen rundt omkring, og det er jo godt at se. 

Indimellem er der mange der klipper hækkene helt ind, for at få dem 
mere tætte, og det er også fint. Men inden man gør det, så tag lige fat i 
naboen, så man bliver enige om hvor meget der skal klippes i ”skellet”. 
Man skal selv være med til at bestemme hvor meget andre kan kigge 
ind i ens have. 

  
14. Møde med OneFiber kl. 14.00 

 Jesper fra OneFiber var at fortælle om hvad de kan tilbyde. Fibernet er 
væsentligt hurtigere og langt mere stabilt, end det vi har nu fra Yousee. 
Hvis vi vælger at få fiber, betyder det ikke at vi ikke kan beholde vores 
nuværende aftale med Yousee, men at vi får flere valgmuligheder. Vi vil 
meget gerne arbejde videre med at få et tilbud, men Jesper vil gerne 
have en tilkendegivelse fra beboerne, om man er interesseret i at 
fortsætte med den opgave. Der bliver intet aftalt eller underskrevet 
uden en pris og en endelig godkendelse på et beboermøde. 
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15. Evt. / internt 

  
  

16. Næste bestyrelsesmøde 
 Dato: onsdag den 29. september 

Forplejning: Marianne 
  

17. Godkendelse af dette referat 
 Referatet er godkendt d.d. 

 


